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Прешево – Лидер Партије демократског деловања (ПДД) Риза Халими сматра да би
било боље да држава ради на економском развоју југа Србије, уместо што отвара војну
базу.

  

"У овој тешкој економској ситуацији и у најнеразвијенијем делу Србије било би
целисходније да се ради на економском развоју и доследној примени онога што смо
договорили о укључивању Албанаца у државне институције, него отварати војну базу",
рекао је Халими.

  

Халими је подсетио да је било бројних контроверзи око изградње ове базе и да се веома
често говорило да ће у њој бити смештене специјалне снаге које ће деловати на овом
подручју.

  

"Управо због тога су Албанци били против те базе", рекао је Халими и додао да ни у
другим местима у Србији, која нису мешовитог састава, људи не воле да у својој близини
имају смештене специјалне јединице, "јер је у прошлости са њима било проблема".

  

Он сумња да ће млади Албанци наћи посао у војној бази Југ, наводећи да они, иначе,
имају проблеме да се укључе у локалне државне институције.

  

"Али, уз добру вољу, адекватну политичку атмосферу и решавање проблема са којима се
суочавамо, не искључујем ни ту могућност", рекао је Халими.

  

Он сматра да би војна база, која би сарађивала са међународним субјектима, свакако
могла да отвори нове перспективе за овај крај.

  

(Фонет)
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